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        Încheiat azi 28 septembrie 2022,ora 10,00 cu ocazia întrunirii Consiliului local al oraşului Teiuş  în  

şedinţă  ordinară,convocata prin Dispoziţia Primarului nr.332/22 septembrie 2022,sedinta ce se desfasoara 

la Casa de cultura a orasului Teius,sala de ședințe,sedinta publica,cu participarea fizică a consilierilor locali. 

         Din totalul de 15 consilieri locali la ora începerii şedinţei sunt prezenţi 15 consilieri locali:Achimescu 

Ioan,Avram Bogdan,Banea Aurelian,Boțan Ana,Breaz Aurel,Cernău Dorin,Crișan Cristian,Florea 

Nicolae,Micu Marin,Opruța Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Rusu Octavian,Sularea Valer Cristian,Ungur 

Mihai. 

         La ședință mai participă în calitate de invitați dna Raț,șef serviciu buget finanțe,dl Maier,șef serviciu 

tehnic și dl Cioancă,inspector din cadrul aparatului de specialitate al primarului orașului Teiuș,dl prof 

Pintea,directorul Liceului Teoretic Teiuș. 

          Presedinte de sedinta ales potrivit Hotararii Consiliului local oras Teius nr.95/28.07.2022 este dl 

consilier local Florea Nicolae,ales pentru o perioada de 3 luni,respectiv august-octombrie 2022. 

          Dl presedinte de sedinta da cuvantul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi.     

          Dl primar prezintă ordinea de zi. 

1.Aprobarea Procesului verbal încheiat cu ocazia ședinței publice „extraordinare” a Consiliului 

Local al orașului Teiuș din data de 13 septembrie 2022; 

  Redactat : Bara Maria,secretarul general al orașului Teiuș. 

            2.Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a planului anual al 

investițiilor publice al orașului Teiuș pe anul 2022;  

               -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

            Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr.1 pentru activităţi economico-financiare, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, agricultură, protecţia mediului şi turism,Comisiei de specialitate nr.3 

juridică şi de disciplină.   

            3.Proiect de hotărâre privind  completarea anexei la  Hotărârea Consiliului Local oraș Teiuș nr. 

22/2022, privind aprobarea programului manifestărilor cultural-artistice,sociale și educative ce se vor 

desfășura în oraşul Teiuş în anul 2022; 

               -iniţiator -.Primar -dr.ing.Mirel Vasile Hălălai. 

 Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr.1 - pentru activităţi economico-financiare, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, agricultură, protecţia mediului şi turism, Comisiei de specialitate nr.2 - 

pentru învăţământ, sănătate şi familie, activităţi social-culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie 

copii,  Comisiei de specialitate nr.3 - juridică şi de disciplină.   

      4.Proiectul de hotărâre privind completarea art.27,alin.(2) din anexa la Hotărârea Consiliului Local 

nr. 54/28.05.2021 privind  aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului Local al 

orașului Teiuș; 

             -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

            Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr.1 - pentru activităţi economico-financiare, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, agricultură, protecţia mediului şi turism, Comisiei de specialitate nr.2 - 

pentru învăţământ, sănătate şi familie, activităţi social-culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie 

copii,  Comisiei de specialitate nr.3 - juridică şi de disciplină.  

            5.Proiect de hotărâre privind alocarea  sumei de 6.500 lei  Parohiei Ortodoxe Beldiu   pe anul 2022  ; 

            -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 
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     Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr.1 pentru activităţi economico-financiare, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, agricultură, protecţia mediului şi turism, Comisiei de specialitate nr.2 

pentru învăţământ, sănătate şi familie, activităţi social-culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie 

copii,  Comisiei de specialitate nr.3 juridică şi de disciplină  

           6.Proiect de hotarare privind  aprobarea cotizației orașului Teiuș la Asociația Țara Vinului pe anul 

2022;  

              -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

           Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr.1 pentru activităţi economico-financiare, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, agricultură, protecţia mediului şi turism,Comisiei de specialitate nr.3 

juridică şi de disciplină  

           7.Probleme curente  

           Dl primar supune la vot ordinea de zi  și se voteaza cu unanimitate. 

           Dna secretar- inainte de a trece la discutarea proiectelor de hotarare inscrise pe ordinea de zi,vreau sa 

va aduc la cunostinta prevederile art.228 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 

Administrativ si pun in vedere consilierilor locali care considera ca au interes in problemele supuse 

dezbaterii sa anunțe acest lucru la începutul ședinței și să nu participe la vot la problemele 

respective.Hotararile Consiliului local adoptate cu incalcarea acestor prevederi legale sunt nule de drept. 

           Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 

           Dna secretar - prezinta procesul verbal al sedintei extraordinare a Consiliului local oraş Teiuş din 

data de 13 septembrie 2022.Nefiind obiecții se supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinara din 

data de 13 septembrie 2022 si se votează cu 15 voturi pentru :dnii consilieri locali -Achimescu Ioan,Avram 

Bogdan,Banea Aurelian,Boțan Ana,Breaz Aurel,Crișan Cristian,Cernău Dorin,Florea Nicolae,Micu 

Marin,Opruța Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Rusu Octavian,Sularea Valer Cristian,Ungur Mihai,0 voturi 

abținere,0 voturi împotrivă. 

             Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.109/2022. 

             Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

             Dl primar prezintă proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a 

planului anual al investițiilor publice al orașului Teiuș pe anul 2022 ; 

            Dl cons.Avram- presedintele comisiei economice-prezintă avizul favorabil al comisiei economice. 

            Dl cons.Sularea-presedintele comisiei juridice-prezintă avizul favorabil al comisiei juridice. 

            Dl primar-prezintă amendamentul la proiectul de hotărâre privind rectificarea de buget,respectiv 

cuprinderea sumei de 58 mii lei pentru plata recenzori si 87 mii lei pe parte de iluminat public,audit,studiu 

DALI. 

            Dl cons.Banea-ce reprezintă cei 87 mii lei pe parte de iluminat? 

            Dl primar-este vorba de partea a doua la iluminat ce nu a putut fi cuprinsa in prima parte  ,proiect 

finanțat prin AFM .Noi asigurăm auditul energentic-10 mii lei plus TVA ,am prevăzut suma de 87 mii lei 

din buget pentru achizitie audit energetic,DALI,proiect tehnic.Dar studiul DALI si proiectul tehnic sunt 

prevazuta cu clauza suspensivă,vor fi decontate din bugetul proiectului. 

            Dl cons.Banea-cred ca cu acea sumă se pot cumpăra lămpile de iluminat. 

            Dl primar-2 mil lei este proiectul cu lampi si sistem de telegestiune. 

            Dl cons.Cernău-se poate face și subtraversare? 

            Dl primar-nu cred că ne permite bugetul.Prin sistemul de telegestiune se reduce consumul de energie 

cu o treime. 

             Dl cons.Banea-după depunerea proiectului ce termen de finanțare,de execuție,are? 

             Dl primar-nu pot să vă spun,este finanțare prin AFM,suntem eligibili,am făcut aceste calcule. 

             Dl cons.Florea-am aprobat în ședința trecut 70 mii lei pentru aceste proiecte și nu au fost aprobate și 

acum? 

             Dl primar-acum se lansează aceste tipuri de proiecte. 

             Dl cons.Breaz-la acest proiect pentru iluminat public și extindere ,atenție la proiectare,să nu se facă 

din birou. 
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  Dna secretar-în conformitate cu prevederile OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ ,cvorumul  

necesar adoptării hotărârii privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a planului anual al 

investițiilor publice al orașului Teiuș pe anul 2022 este majoritatea absolută a consilierilor în funcție. 

            Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri 

și cheltuieli și a planului anual al investițiilor publice al orașului Teiuș pe anul 2022 cu amendamentul 

propus se votează cu 15 voturi pentru:dnii consilieri locali-Achimescu Ioan,Avram Bogdan,Banea 

Aurelian,Boțan Ana,Breaz Aurel,Cernău Dorin, Crișan Cristian,Florea Nicolae,Micu Marin,Opruța Ilie,Oțel 

Romul,Popa Cornel,Rusu Octavian, Sularea Valer  Cristian,Ungur Mihai, 0 voturi împotrivă,0 voturi 

abținere. 

              Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.110/2022. 

            Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi. 

            Dl primar prezintă proiectul de hotărâre privind  completarea anexei la  Hotărârea Consiliului Local 

oraș Teiuș nr. 22/2022, privind aprobarea programului manifestărilor cultural-artistice,sociale și educative 

ce se vor desfășura în oraşul Teiuş în anul 2022; 

             Dl cons.Avram-presedintele comisiei economice-prezintă avizul favorabil al comisiei economice. 

            Dl cons.Achimescu-președintele comisiei protecție socială-prezintă avizul favorabil al comisiei 

protecție socială. 

            Dl cons.Sularea-presedintele comisiei juridice-prezintă avizul favorabil al comisiei juridice. 

            Dna secretar-în conformitate cu prevederile OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ ,cvorumul  

necesar adoptării hotărârii privind  completarea anexei la  Hotărârea Consiliului Local oraș Teiuș nr. 

22/2022, privind aprobarea programului manifestărilor cultural-artistice,sociale și educative ce se vor 

desfășura în oraşul Teiuş în anul 2022 este majoritatea absolută a consilierilor în funcție. 

           Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind  completarea anexei la  Hotărârea 

Consiliului Local oraș Teiuș nr. 22/2022, privind aprobarea programului manifestărilor cultural-

artistice,sociale și educative ce se vor desfășura în oraşul Teiuş în anul 2022 se votează cu 15 voturi 

pentru:dnii consilieri locali- Achimescu Ioan,Avram Bogdan,Banea Aurelian,Boțan Ana,Breaz 

Aurel,Cernău Dorin,Crișan Cristian,Florea Nicolae,Micu Marin,Opruța Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Rusu 

Octavian,Sularea Valer Cristian,Ungur Mihai, 0 voturi împotrivă,0 voturi abținere. 

              Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.111/2022. 

            Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi. 

            Dl primar prezintă proiectul de hotărâre privind completarea art.27,alin.(2) din anexa la Hotărârea 

Consiliului Local nr. 54/28.05.2021 privind  aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Consiliului Local al orașului Teiuș”; 

            Dl cons.Avram-presedintele comisiei economice-prezintă avizul favorabil al comisiei economice. 

            Dl cons.Achimescu-președintele comisiei protecție socială-prezintă avizul favorabil al comisiei 

protecție socială. 

            Dl cons.Sularea-presedintele comisiei juridice-prezintă avizul favorabil al comisiei juridice. 

           Dna secretar-în conformitate cu prevederile OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ ,cvorumul  

necesar adoptării hotărârii privind completarea art.27,alin.(2) din anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 

54/28.05.2021 privind  aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului Local al 

orașului Teiuș” este majoritatea absolută  a consilierilor în funcție. 

           Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind completarea art.27,alin.(2) din 

anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 54/28.05.2021 privind  aprobarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare al Consiliului Local al orașului Teiuș” și se votează cu 15 voturi pentru:dnii consilieri locali-

Achimescu Ioan,Avram Bogdan, Banea Aurelian,Boțan Ana,Breaz Aurel,Cernău Dorin,Crișan 

Cristian,Florea Nicolae,Micu Marin,Opruța Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Rusu Octavian,Sularea Valer 

Cristian,Ungur Mihai și 0 voturi abținere,0 voturi împotrivă. 

              Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.112/2022. 

            Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi. 

            Dl primar prezintă proiectul de hotărâre privind alocarea  sumei de 6.500 lei  Parohiei Ortodoxe 

Beldiu   pe anul 2022  ; 
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            Dl cons.Avram-presedintele comisiei economice-prezintă avizul favorabil al comisiei economice. 

            Dl cons.Achimescu-președintele comisiei protecție socială-prezintă avizul favorabil al comisiei 

protecție socială. 

            Dl cons.Sularea-presedintele comisiei juridice-prezintă avizul favorabil al comisiei juridice. 

            Dl cons.Banea-celelalte parohii cand vor primii banii? 

            Dna Raț-șef serviciu buget-pe măsură ce aduc cererile și documentele complete.  

           Dna secretar-în conformitate cu prevederile OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ ,cvorumul  

necesar adoptării hotărârii privind alocarea  sumei de 6.500 lei  Parohiei Ortodoxe Beldiu   pe anul 2022   

este majoritatea absolută  a consilierilor în funcție. 

           Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind alocarea  sumei de 6.500 lei  

Parohiei Ortodoxe Beldiu   pe anul 2022  și se votează cu 15 voturi pentru:dnii consilieri locali-Achimescu 

Ioan,Avram Bogdan, Banea Aurelian,Boțan Ana,Breaz Aurel,Cernău Dorin,Crișan Cristian,Florea 

Nicolae,Micu Marin,Opruța Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Rusu Octavian,Sularea Valer Cristian,Ungur 

Mihai și 0 voturi abținere,0 voturi împotrivă. 

              Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.113/2022. 

            Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi. 

            Dl primar prezintă proiectul de hotărâre privind  aprobarea cotizației orașului Teiuș la Asociația 

Țara Vinului pe anul 2022  ; 

            Dl cons.Avram-presedintele comisiei economice-prezintă avizul favorabil al comisiei economice. 

            Dl cons.Sularea-presedintele comisiei juridice-prezintă avizul favorabil al comisiei juridice. 

           Dna secretar-în conformitate cu prevederile OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ ,cvorumul  

necesar adoptării hotărârii privind  aprobarea cotizației orașului Teiuș la Asociația Țara Vinului pe anul 

2022 este majoritatea absolută  a consilierilor în funcție. 

           Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind  aprobarea cotizației orașului 

Teiuș la Asociația Țara Vinului pe anul 2022 și se votează cu 15 voturi pentru:dnii consilieri locali-

Achimescu Ioan,Avram Bogdan, Banea Aurelian,Boțan Ana,Breaz Aurel,Cernău Dorin,Crișan 

Cristian,Florea Nicolae,Micu Marin,Opruța Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Rusu Octavian,Sularea Valer 

Cristian,Ungur Mihai și 0 voturi abținere,0 voturi împotrivă. 

              Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.114/2022. 

            Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi-probleme curente. 

            Dl cons.Micu-drumul de acces la rezervoarele de apă în proprietate cui este?Se solicită refacerea 

acestui drum. 

            Dl primar-firma care a executat lucrarea trebuia să refacă strada,era obligația firmei care a înlocuit 

conducta de apă.Pe str.Cuza Voda si Cetatuie am anuntat constructorul despre cum arată strada după  

lucrări. 

             Dl cons.Florea-profit de faptul că este prezent dl director de la Liceu,și îl întreb ce s-a făcut pentru 

reparații la Grădinița din str.Horea?Care este situația? 

             Dl Pintea-director Liceu-avem devizele de lucrări,doua firme au renuțat.Suma aprobată este de 60 

mii lei.Se pune problema schimbării luminatorului în totalitateși atunci avem nevoie de autorizație de 

construire.În această situație lucrarea depășește suma de 60 mii lei sau mici reparații cu 3 mii lei. 

              Dl cons.Breaz-ca și administrator al școlii ,în ultima zi de școală trebuia să solicitați fiecărui 

diriginte  ,problemele ce sunt în fiecare clasă,trebuia să solicitați sume,să se aloce și să se facă acele 

lucrări.Nu în ultima zi de vacanță ,se fac aceste lucrări. 

               Dl cons.Banea-este vorba de reparații acoperiș la Grădinița de pe str.Horea,nu este posibil să 

plouă în clădire,unde frecventează grădinița copiii.Toaletele de la Liceu sunt foarte învechite,murdare. 

                Dl director-se face relocarea acestora prin proiect. 

                Dl cons.Breaz-Consiliul local alocă bani,dar depinde de dvs să vă organizați. 

                Dl cons.Florea-de ce nu a-ti reparat acoperișul la Grădiniță? 

                Dl director-vreți să aduc bani de acasă? 

                Dl cons.Florea-ați spus că puteți face reparația cu 3 mii lei. 
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                Dl cons.Breaz- nu se poate să arate așa școala în acest secol și să plouă în grădiniță.La sfârșitul 

anului școlar trebuia să ne solicitați sume pentru aceste lucrări. 

                 Dl cons.Oțel-oamenii ne vor spune de ce nu am făcut nimic toată vara? 

                Dl director-la școală avem un singur muncitor anagajat.ce pot să fac cu acesta? 

                Dl cons.Banea-referitor la fumat,ce ne puteți spune,sunt copii până la clasa a VII-a care fumează. 

Să se găsească o soluție,Poliția locală să treacă pe la școală în pauze. 

                Dl director-se fumează în afara școlii.Avem o lista a celor care fumează și împreună cu Poliția 

încercăm să luăm măsuri.În incinta școlii dacă este suprins un   elev că fumează ,este chemat părintele la 

școală și elevul intră într-un program de consiliere cu psihologul școlii. 

                Dl cons.Banea-în legătură cu procesul de învățământ ce ne puteți spune ,despre  elevii care nu au 

intrat în BAC? 

                Dl director-aceștia nu au obținut media 5 la una dintre materii.Aceasta era o condiție obligatorie 

pentru a intra în BAC. 

                Dl cons.Banea-dacă a trecut la 10 materii și la una nu,nu vi se părea normal că și acestui copil 

trebuia să i se acorde o șansă să intre în BAC? 

                Dl primar-eu nu doresc să țin partea dlui director ,dar știe să gestioneze problemele școlii.La școli 

s-au făcut investiții majore,încet ,încet lucrurile intră în normal,se vor aranja.Lucrurile mari cu copiii 

trebuie să le rezolvăm acasă,dar noi părinții nu facem nimic în acest sens.Acum la școală este un grad de 

supra aglomerare ,ca urmare a solicitării părinților,de a merge toți dimineața.Sunt în același spațiu copii 

mari cu mici,trebuie să înțelegem aceste lucru și să trecem peste toate.Investim în școli și nu puțin,400 mii 

lei numai din bugetul local,deci se vede că există preocupare pentru școală,dar aceste lucrui se pot face doar 

împreună profesori,părinți. 

                Dl cons.Rusu-suntem nemulțumiți de managementul dlui director?Suntem activi în oraș și avem 

multe probleme.Diriginții de clase trebuie conștientizați.Erau la școală 2 tâmplari și cu ei ne făceam 

lucrările la școală.La acțiunea de curățenie ce s-au desfășurat în Teiuș,au participat 2 profesori de la Liceu 

și unul de la școala generală.Profesorii navetiști nu sut interesați de Teiuș,expresia lor ,,de ce să facă curat 

în Teiuș,,? Dar noi plătim salarii,transport și altele.Să fie conștientizați profesorii. 

                Dl Pintea-director Liceu-rezultate managementului la Liceu se pot vedea oricând.Nu cred că 

trebuie   să vin cu argumente acum. 

                 Dl cons.Banea-când a mai avut Liceul din Teiuș atâția corigenți ca și anul acesta? 

                 Dl Pintea-director Liceu-luați în calcul și perioada de pandemie. 

                Dl cons.Banea-am văzut în buget sume alocate pentru sistem audio video la școala 

generală,despre ce este vorba? 

                 Dl Pintea-director Liceu-este vorba de altă tehnologie audio video la școala generală. 

                Dl cons.Ungur-nu cred că putem reproșa ceva dlui director din punct de vedere profesional. Lipsa 

de educație a copiilor nu o putem imputa dlui director.La Liceul este un corp profesoral foarte bine 

pregătit,dedicați ,dar depinde de materialul cu care lucrează. 

                Dl cons.Breaz- și atunci,ce propuneți ,să renunțăm la lupta aceasta? Să facem ceva pentru 

educația copiilor,împreună profesori,parinți elevi.   

                Dl cons.Florea-dlei primar ne puteți spune ce sume s-au cheltuit la zilele orașului și ce sume au 

rămas? 

                 Dna Raț-șef serviciu-s-au cheltuit 110 mii lei din 130 mii lei,plus sponsorizările. 

                 Dl cons.Breaz-să ne prezentați un desfășurător cu cheltuielile de la Zilele orașului. 

                 Dl cons.Florea-parcă și în ședința trecută am aprobat suma de 40 mii lei pentru reprații drum 

Căpud pentru acces la obiectivul antigrindină. 

                 Dl cons.Crișan-se lucrează la proiectul de extindere    a rețelei de gaz pe străzile unde un este 

gaz,nu se poate face și prelungirea până la blocurile IAS?  Ce soluții avem pentru extindere? 
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                 Dl primar-când aveam șansa să câștigăm  acel proces cu Galda de Jos,Consiliul local s-a opus la 

angajarea unui apărător profesionist.Aveam nevoie de un sprijin din partea unui avocat.Am discutat cu 

Primaria Galda despre problema iluminatului,a drumurilor și nu s-a făcut nimic.Oamenii nu sunt vinovați 

,ei au domiciliul pe Teiuș și plătesc impozite la Galda.Împreună cu Galda să sprijinim aceste demersuri. 

                 Dl cons.Breaz-până la sfârșitul anului se va face proiectul de canalizare și extindere iluminat de 

către Galda. 

                 Dl cons.Crișan-pe str.Clujului nu poți să circuli pe trotuar ,este dezastru. 

                 Dl primar-aveți dreptate.Prin Planul de mobilitate urbană este prevăzut refacerea tramei stradale 

pe str.Clujului,trotuare,rigole,iluminat.Proiect ce se depune pe POR în funcție de axa de finanțare. Pe DN 1 

este circulație și acum și nu s-au dat avize pentru refacerea tramei stradale. 

                 Dl cons.Breaz-toate avizele privind refacerea Podului peste Valea Geoagiului au expirat. 

                 Dl cons.Crișan-în urmă cu două ședințe s-a aprobat transmiterea on line a ședințelor consiliului 

local.Care este situația? 

                  Dl primar-avem depus proiect pe digitalizare și să evităm dubla finanțare.  

                  Dl cons.Crișan-și acest proiect când se va implementa? Până atunci care este soluția? 

                  Dl cons.Rusu-noi nu avem străzi asfaltate,copii nu știu să scrie și noi avem planuri mărețe. 

                  Nemaifiind discutii dl presedinte de sedinta declara lucrarile sedintei inchise. 

                  Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar.  

 

 

 

 

  

                          PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                SECRETAR GENERAL 

                   consilier FLOREA NICOLAE IOAN                                      Bara Maria  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


